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Vážená paní MUDr. Novotná, 

 

za pony komisi bychom Vám rádi poděkovali za Váš zájem o změnu kritérií pro kategorizaci pony. Váš 
návrh jsme důkladně projednali, avšak zmíněné důvody pro změnu kritérií jsou pro nás v této chvíli 
nedostačující, a to hned z několika důvodů. 

 

● Srovnatelnost s Irskem a Dánskem – jedná se o země, které mají pony jezdecký sport na 
úplně jiné úrovni. Pokud se podíváte na naše přímé sousedy Polsko, Německo, Rakousko – 
každá z těchto zemí má své kategorie velikosti poníků. Tudíž vzniká otázka srovnatelnosti s 
kým? 

 

● Chov -  jaké odpovědi předáme chovatelům, kteří mají již několik let chovné klisny, které 
předávají hříbata pro určený typ kategorie pony. 

 

● Nové přeměřování všech pony v celé ČR by přineslo určitě velkou nevoli mezi jezdci, trenéry, 
pořadateli, rodiči atd. 

 

● Nastavení soutěží je již rozděleno do kategorií dle velikosti poníků, a tak jsou nastaveny i 
seriálové soutěže (drezura, parkur, všestrannost). Změna by znamenala zásah do všech 
pravidel všech skupin sportovního odvětví. 

 

Chápeme, že Vás situace trápí a chcete určitě přispět do pony sportu kladnou myšlenkou, která však 
pro nás zatím není příliš podložená těmi správnými argumenty, které by nás přesvědčili udělat takto 
velký zásah do pravidel pony sportu. 

 

Děkujeme za Vaši přízeň a sdělení Vašeho návrhu.     

 

 

Jan Matuška 

Předseda komise pony ČJF 
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